
 
PROTOKÓŁ  NR 48.2012   

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej  
z dnia 24 kwietnia 2012.   

 
 
Obecni: 
 
1. Tadeusz Groszek     -   Przewodniczący Komisji 
2. Robert  Szydlik       -   Zastępca Przewodniczącego  
3. Mirosław Sobczak  -   Członek Komisji  
4. Dariusz Kur            -   Członek Komisji 
5. Tadeusz Sasin         -  Członek Komisji 
6. Mirosław Szczotka -  Członek Komisji 
 
Ponadto w  posiedzeniu uczestniczyli: 
 
1. Jolanta Stańczak - Przewodnicząca Gminnej Komisji Rozwiązywania  
                                  Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii 
2. Monika Prokopowicz - członek  GKRPA 
3. Katarzyna Rostek - kierownik OPS w Tłuszczu  
4. Joanna Jędrasik    -  zastępca kierownika OPS  w Tłuszczu  
5. Maciej Puławski  - redaktor Stacji Tłuszcz  
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i  zaproponował następujący 
porządek: 
 
1. Przyjęcie protokółu z ostatniego posiedzenia Komisji; 
2. Informacja na temat działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania  
    Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii w 2011 i 2012 r.; 
3. Sprawy bieżące; 
4. Wolne wnioski ; 
5. Ustalenie  terminu kolejnego posiedzenia Komisji. 
 
Proponowany porządek został przyjęty. 
 
Ad1. Protokół z ostatniego posiedzenia Komisji po odczytaniu  został  przyjęty. 
 
Ad2. Zaproszona na dzisiejsze posiedzenie Komisji Pani Jolanta Stańczak , 
Przewodnicząca GKRPA przedstawiła informacje z działalności Komisji w 
2011 roku i plan na 2012 rok.. 
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Komisja zwróciła uwagę, że nie zostały w 2011 roku wykorzystane w całości 
środki finansowe na działalność GKRPA i wysłuchała wyjaśnień w tym 
temacie. 
 
Pani Monika Prokopowicz wyjaśniła, że w budżecie gminy na 2011 rok na 
Program Przeciwdziałania Alkoholizmowi i Narkomanii zabezpieczone były 
środki w wysokości 210 000 zł , bo na tyle zostały oszacowane wpływy, które 
trudno przewidzieć w jakiej wpłyną wysokości, ponieważ nie jest to ani stała 
kwota, ani stała liczba punktów sprzedaży w danym roku. 
Środki  na działalność GKRPA  zostały  zwiększone w listopadzie, a w 
listopadzie i w grudniu trudno jest je wydatkować, dlatego pozostały 
niewykorzystane. Dofinansowywać możemy tylko działania profilaktyczne, 
które są w Programie Profilaktycznym, jest na nie zapotrzebowanie i mają 
pokrycie w fakturach. Z Programu Profilaktycznego czyli z kwoty 210 000 zł 
zostały niewykorzystane środki w kwocie 4 000 zł na wynagrodzenia, ponieważ  
jedna osoba zrezygnowała z pracy na  świetlicy.  
 
Radny Robert Szydlik zasugerował, żeby znaleźć jednak rozwiązanie i 
wydatkować te środki   właśnie w listopadzie i w grudniu, np. na paczki 
świąteczne, dożywianie dla dzieci lub przyznawać środki w  takiej kwocie o 
jaką wnioskują wnioskodawcy  np. na wypoczynek letni i zimowy. 
Wytworzyła się dyskusja. 
 
Przewodniczący Komisji  zapytał, kto w bieżącym roku skorzystał z 
dofinansowania? 
 
Pani Jolanta Stańczak odpowiedziała, że dotychczas wnioski o 
dofinansowanie wyjazdu „na zieloną szkołę” w 2012 roku złożyły tylko dwie 
szkoły : szkoła podstawowa w Tłuszczu i zespół szkół w Postoliskach. Dodała, 
że oprócz dofinansowywania podań, są inne wydatki np. kierowanie wniosków 
na leczenie, działalność psychologa, grup terapeutycznych, opiekunów itd.. 
Komisja współpracuje także z OPS  w Tłuszczu, w składzie Komisji jest dwóch 
pracowników socjalnych z OPS, ostatnio zgłosiło się do nas  Centrum Kultury 
odnośnie dofinansowania spektaklu dla gimnazjalistów z zakresu 
przeciwdziałania narkomanii, dofinansowujemy również działania 
Stowarzyszenia Axa itd… 
 
Przewodniczący Komisji  zapytał, jaka kwota została wydatkowana na 
wypoczynek letni w 2011 roku? 
 
Pani Jolanta Stańczak powiedziała, że zostały wydatkowane środki w kwocie  
25 700,00 zł,  a wszystkie pozostałe wydatki zostały wykazane w załączniku nr 
1 do niniejszego protokółu. 
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Ad3. Komisja ustaliła termin przeprowadzenia kontroli w Ośrodku Pomocy 
Społecznej w Tłuszczu w dniach 21,22 i 23 maja 2012 roku i zwraca się do 
Przewodniczącego Rady z wnioskiem ( załącznik nr 2 )  o wydanie 
upoważnienia do przeprowadzenia kontroli . 
Tematem kontroli będzie „ wykorzystanie środków finansowych i bieżąca 
działalność OPS w Tłuszczu w 2011 roku i I kwartale 2012 roku”. 
Kontrolę przeprowadzi zespół kontrolujący w składzie: 

1. Robert Szydlik 
2. Mirosław Sobczak  
3. Dariusz Kur  

 
Pani Katarzyna Rostek  poinformowała, że ustawa o pomocy społecznej 
nakłada na gminę, powiat i samorząd  województwa obowiązek przygotowania  
oceny zasobów pomocy społecznej w oparciu o analizę lokalnej sytuacji 
społecznej i demograficznej. Zasoby pomocy społecznej obejmują w 
szczególności infrastrukturę, kadrę , organizacje pozarządowe i  nakłady 
finansowe na zadania pomocy społecznej bez względu na podmiot je 
finansujący i realizujący. 
Naszym obowiązkiem jest zapoznać Radę Gminy z tym dokumentem.  
Następnie Pani Joanna Jędrasik zapoznała Komisję z przedmiotowym 
dokumentem, który jest załącznikiem nr 3 do niniejszego protokółu. 
 
Ad4. Radny Tadeusz Sasin zgłosił wniosek, aby odpowiednia komórka 
organizacyjna w Urzędzie jak najszybciej podpisała umowy i z organizacjami 
pozarządowymi .Powiedział : to jest dziwne, że nikt nie wie, że jesteśmy 
placówką, która zbudowała budynek Muzeum ze środków  Narodowego 
Funduszu  Rozwoju, sami zakładaliśmy światło, telefon, gaz i dzisiaj 
przychodzą rachunki, a my nie otrzymaliśmy ani grosza i nie możemy ich  
opłacić.  
 
Komisja jest zaniepokojona tym, że nie wpłynęły żadne środki dla organizacji 
pozarządowych i zwraca się do Burmistrza o informacje w tym temacie. 
 
Zastępca Burmistrza poinformował, że było złożonych dużo ofert, 
postępowanie konkursowe trwa i na początku maja będą przekazane środki. 
 
Przewodniczący Komisji  zwrócił się do Burmistrza, żeby Rada miała pokój do 
swojej dyspozycji i mogła w każdej chwili z niego korzystać, bo jak do tej pory, 
ciągle ktoś tam urzęduje, jak nie prawnik to leśniczy lub osoby z urzędu 
skarbowego i organów kontrolnych i inne osoby. 
 
Zastępca Burmistrza odpowiedział, że  brakuje pomieszczeń w Urzędzie i 
dlatego ten pokój jest wykorzystywany do tych celów , ale jest to pokój radnych 
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i do ich dyspozycji. Następnie  zwrócił się z prośbą  o udostępnienie w każdy 
drugi i czwarty piątek miesiąca tego pokoju  dla leśniczego, który musi mieć 
dostęp do Internetu .  
 
Radny Robert Szydlik zwrócił się z zapytaniem, kiedy będzie realizowana 
budowa chodnika w ulicy Mazowieckiej  i co z łataniem dziur  na osiedlu 
Klonowa-Norwida? 
 
Zastępca Burmistrza odpowiedział,  że inwestycje drogowe powinny być już  
rozpoczęte, a na łatanie  dziur został ogłoszony przetarg. 
 
Ad5. Komisja ustaliła termin kolejnego posiedzenia na dzień 9 maja  2012 roku 
godzina 14.00. 
 
  
Na tym protokół zakończono.                        
                                                                       
                                                                        Przewodniczący Komisji 
                                                                             Tadeusz Groszek  
 
Dokument utworzyła: 
Bożena Brzozowska  
Dnia 30 kwietnia  2012 r. 
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